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Protokoll 7 

Svenska Biljardförbundet, möte Idrottens hus, Stockholm 
Den 1-2 juni 2024 

 
 

Närvarande: Andy Nettleton, Anna-Karin Bedeus, Sven Junghagen, Sam Mubarak, Malin 

Lindström, David Pennör, Tobias Andersson, Bo-Göran Grönquist, Susanne Lind, Sofia Asp 

(adjungerad) 

 

 

§1. Mötets öppnande 

Andy hälsade alla välkomna. 

 

§2. Val av justerare 

Till justerare valdes Susanne Lind 

 

§3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§4. Föregående mötes protokoll samt uppföljning av beslut 

Föregående mötes protokoll den 13 maj godkändes. 

 

 

§5. Aktuellt från RF  

Ekonomiska stöd 

Modellen för de ekonomiska stöden ska revideras inför 2026. Beslut om ändringar fattas vid 

Riksidrottsmötet 2025. Vid den ordförandeträff som Andy deltog på i maj och den GS-träff 

som Sofia deltog på i maj presenterades förslag på några förändringar. Ett färdigt förslag 

presenteras för diskussion vid Riksidrottsforum i november. I de förändringar som 

presenterats hittills finns bland annat ett ökat fokus på barn- och ungdomsverksamhet.  

Fritidskortet – satsning på anläggningar och idrottsmiljöer 

RF har fattat beslut om den delen av medlen från Fritidskortet som ska användas till området 

anläggning. 95 mkr i utökat anläggningsstöd samt 20 mkr till stärkt kunskapsutveckling 

inom området anläggningar och idrottsmiljöer. En plattform ska skapas där idrotterna 

tydliggör sina behov kring sin idrotts ytor. Vi kommer att få mer information i höst. 

Utredning ska inledas om fastighetsmoms 

RF har tillsammans med flera organisationer under en längre tid påpekat att dagens 

regelverk hindrar föreningar att hyra lokaler som är momsregistrerade. Regeringen har nu 

beslutat att frågan ska ses över som en del av en större utredning. 

 

§ 6. Ekonomi 

Statusrapport från Malin. Inget särskilt att rapportera.  

 

Fråga från Sven om att delta på UMBs årsmöte i september. Vi har utifrån begränsade medel 

som princip att prioritera deltagande på Europaförbundens årsmöten/kongresser framför 

världsförbundens. Med anledning av den turbulens som råder inom UMB med PBA anser FS 

dock att det är viktigt att vara representerade på UMBs årsmöte i höst och att Sven därmed 

ska åka dit.  

 



 
 

Svenska Biljardförbundet, protokoll 2024-06-01/02  2 (6) 
 

Fråga från Sven gällande att skicka två personer till den domarutbildning som CEB ska 

arrangera i slutet av året i Portugal. Utbildning av funktionärer/domare är en prioriterade 

fråga. Vi finansierar deltagandet med återstartsstödet. 

 

Diskussion om de förslag på förändringar som RF hittills presenterat gällande stödsystemen 

från 2026, att återstartsstödet tar slut efter 2025 samt att det är osäkert om vi kommer att få 

elitstöd framöver. Några förslag på alternativa finansieringsmöjlighet lyftes. Ekonomi blir 

fokusområde under ett av höstens styrelsemöten.  

 

En utredning/genomgång av ekonomin för tävlingsverksamheten ska genomföras.  

Ansvarig: Sam med stöttning av Malin samt grenkommittéerna 

 

§7. Styrelsefrågor  

Bestraffningsärende 2024-10 

Vi har som praxis dömt tre månaders avstängning för liknade förseelser. Dock är det 

sommaruppehåll och inget spel under juni-augusti, därmed beslutades att den faktiska 

avstängningstiden blir längre i det här fallet men med tre månaders effektiv avstängning.  

 

Beslut: avstängning av spelaren. 

 

Andy deltog ej i handläggning eller beslut pga. jäv. 

 

Styrdokument styrelsen 

Genomgång av styrelsens styrdokument med förslag på vissa revideringar. Sofia justerar 

utifrån förslagen och dokumentet fastställs på styrelsemötet i augusti. 

 

Arvode utbildare 

Beslut: att fastställa arvode för utbildare till 400 kr/timme. 

Utbildare som håller i den digitala träffen i tävlingsledarutbildningen erhåller 1 000 kr. 

 

Tävlingsledarutbildningen 

Tävlingsledarutbildningen är snart klar. FS överens om att det inte ska vara någon kursavgift 

då det är viktigt för oss att höja kompetensen på tävlingsledarna. Något form av krav bör 

åläggas deltagarna, såsom att vara tävlingsledare vid minst en tävling per år.  

 

Föreningsfrågor 

Föreningskonferensen 2025 anordnas den 22-23 mars. 

 

Utskott 

Beslut: Att fastställa den reviderade versionen av arbetsbeskrivning utskott samt att införa 

två nya utskott: Para och Biljard 65+ 

 

Fördelning ansvarsområden: 

Anläggning: Andy 

Barn och ungdom: Tobias och Sara 

Elit: Sven 

Kommunikation: Andy 

Para: Sven  

Biljard 65+:  

Utbildning: 

Utveckling Jämställdhet:  

Utveckling Antidoping: David 
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§8. Aktuellt från kommittéerna  

Grengemensam konferens 

Kommittéerna ansvarar för att hitta ett datum som passar. Innehåll under helgen är bland 

annat inledning av arbetet med översyn av anläggningar kopplat till tävlingsarrangemang 

samt behov av utbildningar. Respektive grenkommitté gör inför konferensen en nationellt 

och internationell inventering över vilka utbildningar som finns för funktionärer och tränare. 

Andy föreslog även att kommittéerna får i uppdrag att ta fram grenens historia i Sverige.  

 

Pyramid 

Utskick om EM har gjorts till de spelare som spelar pyramid. 

 

Heyball 

Diskussion om Heyball. 

 

Cuescore 

Fråga Robert Haag om han vill ha ett huvudansvar. Innan han tillfrågas behöver det dock 

specificeras vad ansvaret innebär. Ansvarig: Andy 

 

Carambole 

Beslut: Ny medlem i CK Bo Gustafsson med ansvar för ungdomsfrågor. 

 

Pool 

Malmö Open: Henke undrar om SBF går in med garanti för arrangemanget även nästa år. 

Andy efterfrågar en budget från Henke innan beslut kan fattas. 

 

Christian Sparrenlöv Fischer har lämnat PK. 

 

Snooker  

Planerar tävlingskalendern inför nästa säsong. 

 

 

§9. Aktuellt från utskotten 

Barn & ungdom 

Genomgång av status gällande antalet föreningar som kan vara aktuella att söka LOK. Tio 

föreningar sökte i höstas. Två föreningar, Norrköping BC och Göteborg Snooker, har 

verksamhet igång och har fått stöttning i att påbörja registrering av aktiviteter. Några 

föreningar är i uppstartsfas av verksamhet och kan eventuellt söka i höst. 

 

§10. Aktuellt från projekten 

Biljard 65+ Arbete utvecklingsområden 

Den 14 maj deltog Sofia på en heldag där de arbetade igenom vad gruppens uppdrag är samt 

identifierade svårigheter med och hot mot att få verksamhet hållbar över tid. Nästa träff den 

18 juni. Inför den träffen ska vi göra kartläggningar kopplat till ekonomi. 

 

Ledarskap i samverkan 

I samband med en större konferens på temat ledare presenterade vi vårt samverkansprojekt 

för andra SF och RF SISU distrikt. Vi fick mycket positiv respons från många som tyckte att 

det var ett mycket bra initiativ. 
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Själva projektet med träffar i distrikten är nu avslutat. Det som fortsatt pågår är Arbete 

hemmaplan. I september ska vi ha ett utvärderingsmöte tillsammans med de sex RF SISU 

distrikt som varit med i satsningen. Vi har haft ett utvärderingsmöte med arbetsgruppen 

kring vad som fungerat bra och mindre bra i satsningen, vad vi tar med oss och hur vi kan 

sprida det vi gjort. 

 

Även om inte så många biljardföreningar har deltagit på träffarna har satsningen varit 

lyckad. De föreningar som har deltagit har varit positiva. Genom satsningen har vi skapat ett 

närmare samarbete med bangolf och boule, vilket hjälper oss i vårt arbete på SF-nivå. Vi har 

fått mycket synlighet och uppmärksamhet inom idrottsrörelsen för den här satsningen. Det 

har biljarden, och andra mindre idrotter och utövaridrotter, generellt vunnit på. Vi har visat 

att vi finns, att våra föreningar inte alltid passar in i de mallar som finns inom 

idrottsrörelsen, osv. 

 

Trygg idrott 

Föreningsenkäten och medlemsenkäten ligger ute. Svarstiden förlängs för att få in fler svar.  

Kort genomgång av några av de svar som hittills kommit in. Djupare analys och diskussioner 

till hösten. 

 

Para 

Deltagande två dagar på mässan Hjultorget den 15-16 maj. Jörgen ansvarade för deltagandet 

och bemannade montern tillsammans med Henke och Tom Eksell. Vi fick låna ett biljardbord 

från Norrtälje BK. 

Det var full fart i montern båda dagarna med många besökare. Drygt tio personer anmälde 

intresse för att få prova på biljard fler gånger. Jörgen arbetar vidare med det. 

 

Skolsamverkan 

Vi har fått behålla cirka 50 000 kr från det projekt vi drev 2022-2023. Medlen ska användas 

till att ta fram filmer under 2024.  

 

 

§11. Antidoping 

Årlig konferens den 17 oktober 

Möjlighet att delta på webinarium om medicinsk dispens från ansökan till beslut den 11 juni 

kl 15.00 

 

§12. Genomgång av verksamhetsplan 

Utifrån verksamhetsinriktningen för 2024-2025 som fastställdes av stämman har en 

verksamhetsplan tagits fram. Genomgång av planen och diskussion kring vilka insatser som 

ska göras för att nå de uppsatta målen.  

 

Några specifika insatser 

Anläggning 

Ta fram en plan för den nationella tävlingsverksamheten kopplat till anläggningsfrågan. 

Ingen ansvarig utsågs. Medskick till grenkommittéerna att fundera över ett lämpligt namn på 

person att hålla i arbetet. Inför den grengemensamma konferensen ska respektive kommitté 

ha sett över hur det ser ut inom sin gren och ett gemensamt arbete inleds under helgen. 

 

Fortsätta arbetet med att skapa möjligheter för nationella biljardcentra. 

Bangolfförbundet ska göra en utredning kring sina möjligheter för ett centra som inkluderar 

samverkansmöjligheter. Vi tittar på vad bangolfen gör. Ansvarig: Andy 
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Elitutveckling 

Sven ansvarar för att utskottet startar igång igen. Förbundskaptenerna i respektive gren bör 

ingå. Tobias ingår i utskottet utifrån barn- och ungdomsperspektivet. Sven presenterar 

medlemmar i utskottet senast på mötet i augusti. 

 

Förbundsutveckling 

Arbeta mot målet att vi ska vara minst 70 biljardföreningar och 4 000 medlemmar. 

Ingår i arbetet med skolsamverkan, Biljard 65+ och Para. 

Synliggöra de föreningar vi har idag som har ett eller två bord och visa att det räcker för att 

ha en förening. 

Visa föreningarna vilka incitament det finns för att växa/arbeta med rekrytering/starta ny 

verksamhet 

 

Organisationsutveckling 

Bangolf ska fram till november göra en kartläggning av vilka kompetenser de behöver i sin 

organisation och vilka samverkansmöjligheter som kan finnas. Vi hakar på den 

kartläggningen. Ansvarig: Andy och Sofia 

 

Ekonomi 

Se ovan under Styrelsefrågor 

 

 

Inkludering, jämställdhet, värdegrund 

Arbeta för att öka antalet kvinnliga utövare och ledare 

Försöka få igång nätverket Kvinnliga Egon lite mer aktivt.  

Lyfta fram de förebilder vi har: spelare, tränare/ledare, tävlingsledare, osv. 

Sprida exempel från de föreningar som har gjort lyckade satsningar 

 

 

Beslut: att fastställa verksamhetsplanen för 2024-2025 

 

 

§13. Värdegrund 

Arbetspass om värdegrund under förmiddagen på söndagen. Vi diskuterade vilka värdeord vi 

ska välja ut från vår värdegrund för att konkretisera värdegrunden. 8-9 värdeord valdes ut. 

Sofia ansvarar för att sammanställa arbetet. 

 

§14. Hur ser medlemmarna på sin delaktighet i förbundet? 

Diskussion kring hur vi kan nå medlemmarna/utövarna på ett bättre sätt.  

Tydliggöra vilka kontaktvägar som finns och vem/vilka du ska kontakta för respektive 

område. 

 

§15. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§16. Mötesplan hösten 

12 augusti 

9 september – Strategi 2035 

14 oktober 

4 november – Inför RIF 

9 december 

25-26 januari styrelsehelg 
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§17. Mötets avslutade 

Andy tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 

 

Stockholm 2024-06-02 

 

 

Andy Nettleton, ordförande  Sofia Asp, sekreterare  

 

 

Susanne Lind, justerare 


